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Protokoll fra styremøte 
 

Møtenummer 5/2024 
Dato: 4. juni 2024 
Tid: kl 17 
Sted: Idrettens hus, Jåttåvågen 

 
Navn Til stede Forfall Fravær * 
Siri Ommedal (Styreleder)  x   
Staale Grude Haaland (Nestleder) x    
Sandra Serine S Pettersen D    
Trond Nerdal x    
An-Magritt Stendahl x    
Neri Fisketjøn x    
Marit Fjellanger Bøhm x    
Ida Efteland (Vara) x    
Oddvar P Støle (Vara) x    
Rune Røksund, daglig leder/org.sjef x    

 
*Ikke tilstede i sak nummer. D = deltok digitalt.          LINK TIL STYRETS ÅRSHJUL  
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Inhabilitetsvurdering 
Ingen av styrets medlemmere anså seg inhabile i forhold til sakslisten. 
 
 
27/2024 Protokoll fra forrige styremøte 
 
Vedtak: 
Protokoll ble godkjent via mail etter sist møte, og er publisert på våre nettsider. 
 
 
28/2024 Organisering, ref. sak 18/2024 
Styret drøftet prinsipper for fordeling av representasjonsoppgaver. Ref. dokumentene «RIK organisering av 
styret 2024 – 2026» og  presentasjonen «RIK masterpresentasjon ELEVATOR».    
 
Vedtak: 
Styret oppnevnte Trond Nerdal som representant til styringsgruppen for Talenter Mot Toppen, og Marit 
Fjellanger Bøhm som vararepresentant. 
 
Styret oppnevnte An-Magritt Stendahl som representant til eiergruppen for Folkepulsen, og Ida Efteland som 
vararepresentant. 
 
Styrets medlemmer skal søke å delta på to RIKsnytt og to særkretssamlinger, samt våre egne konferanser. 
 
Styret fordeler deltakelse på årsmøter i idrettsråd og særkretser. 
 
 
29/2024 Høring Regionalplan for kultur og idrett i Rogaland 2024–2036  
Med henvisning til videresendt mail fra prosjektleder i fylkeskommunen, Anders Jaavik, vil planen bli lagt ut 
for høring i tidsrommet 5. juni til 15. september. Styret i RIK bør avgi en høringsuttalelse innen fristen, og 
spørsmålet er om styret ønsker å oppnevne styremedlemmer til å være saksordfører for vår høring, eller om 
styret ønsker at administrasjonen utformer et forslag til høringssvar, og legger dette fram til neste styremøte 
22. august? 
 
Vedtak: 
Styret vedtok at arbeidsutvalget sammen med Ida Efteland forbereder RIKs høringsvar. 
 
 
30/2024 Strategi strategisk viktige idrettsanlegg, arrangement og konferanser 
Ref. innsatsområde anlegg: Bygge framtidsrettede idrettsanlegg på side 77 i linken samt sak 3.1 fra side 61. 
 
RIK har siden idrettskretstinget i 2020 rullert oversikt over strategiske viktig idrettsanlegg, og etter hvert også 
arrangementer og konferanser på idrettskretstingene i 2022 og 2024.  
 
Det er en langsiktig oppgave å kommunisere til idrettslag og kommuner at dette er vedtatt politikk. Både RIK, 
fylkeskommunen, idrettsrådene og særkretsene må holde dette budskapet oppe i vår dialog med idrettslag 
og kommuner. Administrasjonen opplever at langsiktig dialog med kommuner og idrettsråd har medført økt 
bevissthet blant kommuene i flere soner.  
 
Med utgangspunkt i innsatsområde «Realisere framtidsrettede idrettsanlegg» drøftet styret behovet for en 
videre  strategi spisser hvordan vi kan tilrettelegge for økt realisering.   
 
Det store spørsmålet som er uløst er HVORDAN vi kan bedre incentivordningene? Styret bør vurdere å lage 
en strategi som kan bidra til at flere av de strategisk viktige idrettsanleggene blir realisert. Når denne 
foreligger vil behovene peke ut hvilke fagnettverk og utvalg som blir nødvendig for å øke resultatoppnåelsen. 
 
Vedtak: 
Styret ber Marit Fjellanger Bøhm, Trond Nerdal og Staale Grude Haaland om å bistå administrasjonen med å 
utvikle utkast til videre strategi for strategisk viktige idrettsanlegg. Saken legges presenteres på 
styreseminaret. 
 
 
 
 

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/rogaland/om-oss/styret-og-stell2/styreprotokoller-RIK/
https://www.rogfk.no/Kalender/CalendarEvent.aspx?Id=1530&MId1=7
https://www.idrettsforbundet.no/siteassets/rogaland-idrettskrets/dokumenter/om-idrettskretsen/idrettskretsting-2024/riksberetning-2022-2024-sg-0504-sp96.pdf
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ORIENTERINGSSAKER 
 
31/2024 Høring KUD spillemidlene 
Ref. styremøte 14 mai 2024, sak 24/2024.  
Nestleder og daglig leder orienterte. 
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering, og vedtok at Marit Fjellanger Bøhm og Trond Nerdal, sammen med Staale 
Grude Haaland, forbereder saken til neste styremøte, med støtte fra administrasjonen. 
 
 
32/2024 Status Idrettens hus  
Daglig leder orienterte om valg av leverandørerer og foreløpig framdrift høsten 2024. 
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering 
 
 
33/2024 Status NM-veka 
Daglig leder orienterte. Fylkesutvalget vedtok 4. juni sin støtte. Fra før har Stavanger kommune vedtok sin 
støtte, men kommunen må behandle manglende mellomfinansiering ifm tertitalrapporten. Dersom dette faller 
på plass har RIK grunnlag for å signere avtale med NRK og idrettsforbundet. 
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering 
 
 
 
 
Stavanger 5. juni 2024 
 
For idrettskretsstyret 
Rune Røksund 


